




# CONSUMER 2022 SAVINGS

GET UP TO  
**\$150**  
PER PRODUCT





Receive a Visa® prepaid card of up to \$150 per product for purchases made between March 1, 2022 & September 30, 2022.

SUBMIT YOUR REBATE AT HAYWARDPOOL.CA





## ROBOTIC CLEANERS

PRODUCT	SKU	CONSUMER REBATE
AquaVac 650 	RCH651CUY	\$150
AquaVac 600 	RCH601CUY	\$100
AquaVac 250Li 	RCH200CU	\$50
AquaVac QC	RC9730CTB	\$150
TigerShark QC	W3RC9990CUB	\$150

## SUCTION CLEANERS

PRODUCT	SKU	CONSUMER REBATE
Navigator VFlex 	HSC925CV	\$100
PoolVac VFlex 	HSC2025CV	\$100
AquaNaut 450 	PBS42CST	\$125
AquaNaut 250 	PBS22CST	\$125
AquaNaut 400	W3PHS41CST	\$125
AquaNaut 200	W3PHS21CST	\$125

## CHLORINATION & REPLACEMENT CELLS

PRODUCT	SKU	CONSUMER REBATE
AquaRite 900 with 40,000 gal Extended Life TurboCell 	AQR940-CUL	\$125
AquaRite 900 with 25,000 gal Extended Life TurboCell 	AQR925-CUL	\$100
TCELL940 (40,000 gal) 	TCELL940	\$50
TCELL925 (25,000 gal) 	TCELL925	\$40

 Expert Line products


**EXPERT LINE** |  NOT SOLD ONLINE  3+ YEAR PARTS WARRANTIES\*\*

\*\*Exclusions, other terms and conditions may apply — visit haywardpool.ca for details.

## PROFESSIONAL INSTALLATION\*

\*Valid on purchases with professional installation.













## CONTROLS & CHLORINATION

PRODUCT	SKU	CONSUMER REBATE
AquaRite 940 Omni 	HLAQR940CUL	\$150

## PROFESSIONAL INSTALLATION\*

\*Valid on purchases with professional installation.

## VARIABLE-SPEED PUMPS

PRODUCT	SKU	CONSUMER REBATE
TriStar VS 950 Omni 	HL32950VSP	\$125
TriStar VS 900 Omni 	HL32900VSP	\$125
MaxFlo VS 500 Omni 	HL2350020VSP	\$100
Super Pump VS 700 Omni 	HL2670020VSP	\$100
TriStar VS 950* 	SP32950VSP	\$100
TriStar VS 900* 	SP32900VSP	\$100
MaxFlo VS 500* 	SP23520VSP	\$75
Super Pump VS 700* 	SP2670020VSP	\$75
TriStar VS 2.7* 	W3SP3206VSP	\$100
TriStar VS 1.85* 	W3SP3202VSP	\$100
MaxFlo VS* 	W3SP2303VSP SP23115VSP	\$75
Super Pump VS* 	W3SP2603VSP SP26115VSP	\$75

**CONSUMER REBATE TERMS & CONDITIONS:** This offer is valid for qualifying purchases, purchased in Canada by end user. Any applicable Canadian sales taxes [i.e. Goods and Service Tax, Quebec Sales Tax, and Harmonized Sales Tax] are included in the rebated face value. Purchase price cannot be combined with parts and/or accessories. Purchase price does not include tax, shipping or handling fees. Rebate is valid for product purchased from March 1 to September 30, 2022 and submitted online no later than October 31, 2022. This offer cannot be combined with any other Hayward offers. Handwritten invoices or sales history receipts will not be accepted as proof of purchase. Rebates will not be honored without required documentation. Hayward Canada has the right to substantiate sales receipts and serial numbers. Only one claim per product purchase. Rebate payable in Canadian dollars only. Rebate paid via a Hayward Visa® Prepaid Card, valid anywhere Visa Debit is accepted. The card is non-transferable, non-refundable and has no cash access. Card program issued by The PrivateBank and Trust Company pursuant to a license from Visa U.S.A. Inc. Hayward Visa® Prepaid Cards are valid for 12 months after issuance, through the "Valid Thru" date shown on the front of the card. Claims that do not comply with the terms of this offer will be rejected. Hayward Canada is not responsible for lost, stolen or misdirected submissions. Rebate cards can be reissued for a fee. Reproduction, sale or trade of proof-of-purchase cash register receipts is prohibited. Fraudulent submission could result in federal prosecution under mail fraud statutes. You should receive your rebate within 8 weeks. Hayward is unable to fulfill rebates received after October 31, 2022. If you have any questions regarding balance information, transactions, merchant disputes, return procedures or otherwise, call 1-866-230-3809 or visit www.prepaidcardstatus.com. Live operator agents are available 24/7/365. No periodic statement will be issued on your Card. Hayward reserves the right to change or cancel this offer without prior notice.

 **HAYWARD**  
We Build Better.™

# TRADE 2022 SAVINGS

GET A  
**\$200**  
REBATE

REPLACE ANY GAS HEATER WITH A HEATER BY HAYWARD AND RECEIVE A REBATE

FOR INSTALLATIONS MADE BETWEEN MARCH 1, 2022 AND SEPTEMBER 30, 2022.

## TRADE REBATE

### HEATER BOUNTY

Replace any gas heater with a heater by Hayward and receive a rebate

PRODUCT	SKU	TRADE REBATE*
Universal H-Series Gas Heaters	H150FDN H150FDP	\$200
Universal H-Series Gas Heaters	H200FDN H200FDP	
Universal H-Series Gas Heaters	H250FDN H250FDP	
Universal H-Series Gas Heaters	H300FDN H300FDP	
Universal H-Series Gas Heaters	H350FDN H350FDP	
Universal H-Series Gas Heaters	H400FDN H400FDP	
Universal HC Gas Heater	HDF400	

\*Certain conditions apply.

**IN ORDER TO RECEIVE A HEATER BOUNTY REBATE, YOU MUST SEND THE FOLLOWING:**

- (A) Completed rebate form
- (B) Copy of detailed sales receipt for product and installation to end user, with serial number of new heater
- (C) Original data plate from heater replaced
- (D) Copy of online warranty registration with all information completed

.....  
This offer is only available to service professionals.  
.....

### SUBMIT YOUR HEATER BOUNTY CLAIMS TO HAYWARD CANADA

Hayward Heater Bounty Rebate  
2880 Plymouth Drive  
Oakville, ON L6H 5R4



TRADE REBATE TERMS & CONDITIONS: Please keep a copy of all materials submitted for your records. All requests and documents submitted will become the property of Hayward Canada Inc. This offer is available to service professionals only. Distributors and Consumers are not eligible for this promotion. A valid address must be provided. Theft, diversion, reproduction, sale or purchase of this form is prohibited. This offer is good only in Canada and must be purchased from a Hayward authorized distributor. Rebates will not be honored without required documentation. This includes: (A) completed rebate form, (B) copy of detailed sales receipt to end user for product & installation, with serial number of new heater, (C) original data plate from heater replaced and (D) copy of online warranty registration with all information completed. Offer is void where taxed, restricted or prohibited. Any applicable Canadian sales taxes (i.e. Goods and Service Tax, Quebec Sales Tax, and Harmonized Sales Tax) are included in the rebated face value. Hayward is not responsible for submissions that are late, lost or not sent to the proper address. All rebate inquiries must be made within one year of the purchase date. This offer is valid only on installations made between March 1, 2022 and September 30, 2022. Rebate payments will not be made on installations made outside of the program dates. Rebate requests must be postmarked no later than November 30, 2022. Please allow 6 to 8 weeks for processing. This offer cannot be combined with any other Hayward programs, coupons, rebates or offers. Hayward reserves the right to change or cancel this offer without prior notice. Hayward is unable to fulfill rebates received after the deadline of November 30, 2022. Eligible product numbers: H150FDN/FDP, H200FDN/FDP, H250FDN/FDP, H300FDN/FDP, H350FDN/FDP, H400FDN/FDP, HDF400. Hayward reserves the right to change or cancel this offer without prior notice.

 **HAYWARD**  
We Build Better.™




# RABAIS AUX CONSOMMATEURS 2022

JUSQU'À  
**150 \$**  
PAR PRODUIT





Recevez une carte visa prépayée d'une valeur allant jusqu'à 150 \$ pour des achats faits entre le 1er mars 2022 et le 30 septembre 2022.

PROFITEZ DE L'OFFRE DÈS MAINTENANT EN VISITANT LE HAYWARDPISCINE.CA





## NETTOYEUR ROBOTIQUE

PRODUIT	SKU	RABAIS AUX CONSOMMATEURS
AquaVac 650 	RCH651CUY	150 \$
AquaVac 600 	RCH601CUY	100 \$
AquaVac 250Li 	RCH200CU	50 \$
AquaVac QC	RC9730CTB	150 \$
TigerShark QC	W3RC9990CUB	150 \$

## NETTOYEURS À ASPIRATION

PRODUIT	SKU	RABAIS AUX CONSOMMATEURS
Navigator V-Flex 	HSC925CV	100 \$
PoolVac V-Flex 	HSC2025CV	100 \$
AquaNaut 450 	PBS42CST	125 \$
AquaNaut 250 	PBS22CST	125 \$
AquaNaut 400	W3PHS41CST	125 \$
AquaNaut 200	W3PHS21CST	125 \$

## CHLORINATION & REPLACEMENT CELLS

PRODUIT	SKU	RABAIS AUX CONSOMMATEURS
AquaRite 900 with 40,000 gal Extended Life TurboCell 	AQR940-CUL	125 \$
AquaRite 900 with 25,000 gal Extended Life TurboCell 	AQR925-CUL	100 \$
TCELL940 (40,000 gal) 	TCELL940	50 \$
TCELL925 (25,000 gal) 	TCELL925	40 \$

 Produits Expert Line

**EXPERT LINE**



N'EST PAS VENDUE EN LIGNE




GARANTIES DE 3+ ANS SUR LES PIÈCES\*\*

\*\*Des exclusions et autres conditions peuvent s'appliquer. Visitez le haywardpiscine.ca pour obtenir les détails.

## INSTALLATION PROFESSIONNELLE\*

\*Valide pour les achats et installations par un spécialiste des piscines













## CONTROLS & CHLORINATION

PRODUIT	SKU	RABAIS AUX CONSOMMATEURS
AquaRite 940 Omni* 	HLAQR940CUL	150 \$

## INSTALLATION PROFESSIONNELLE\*

\*Valide pour les achats et installations par un spécialiste des piscines

## POMPES À VITESSE VARIABLE

PRODUIT	SKU	RABAIS AUX CONSOMMATEURS
TriStar VS 950 Omni* 	HL32950VSP	125 \$
TriStar VS 900 Omni* 	HL32900VSP	125 \$
MaxFlo VS 500 Omni* 	HL2350020VSP	100 \$
Super Pump VS 700 Omni* 	HL2670020VSP	100 \$
TriStar VS 950* 	SP32950VSP	100 \$
TriStar VS 900* 	SP32900VSP	100 \$
MaxFlo VS 500* 	SP23520VSP	75 \$
Super Pump VS 700* 	SP2670020VSP	75 \$
TriStar VS 2.7* 	W3SP3206VSP	100 \$
TriStar VS 1.85* 	W3SP3202VSP	100 \$
MaxFlo VS* 	W3SP2303VSP SP23115VSP	75 \$
Super Pump VS* 	W3SP2603VSP SP26115VSP	75 \$

**CONDITIONS DES RABAIS OFFERTS AUX CONSOMMATEURS :** Cette offre s'applique aux achats admissibles effectués au Canada par l'utilisateur final. Toutes les taxes de vente canadiennes applicables (c.-à-d., la taxe sur les produits et services, la taxe de vente du Québec et la taxe de vente harmonisée) sont incluses dans la valeur du rabais. Le prix d'achat ne peut être combiné avec des pièces ou des accessoires. Le prix d'achat ne comprend pas les taxes, la livraison et les frais de manutention. Le rabais est valide sur les produits achetés entre le 1er mars 2022 et le 30 septembre 2022 et soumis en ligne au plus tard le 31 octobre 2022. Cette offre ne peut être combinée à une autre offre de Hayward. Les factures écrites à la main ou les reçus d'historique de vente ne seront pas acceptés à titre de preuve d'achat. Les rabais ne seront pas octroyés sans la présentation des documents requis. Hayward Canada a le droit de corroborer les reçus de vente et les numéros de série. Une seule demande de rabais par produit acheté. Le rabais est uniquement payable en dollars canadiens. Le rabais est payé par une carte Visa<sup>®</sup> Hayward prépayée et cette dernière peut être utilisée partout où le service Visa Debit est accepté. La carte est non transférable, non remboursable et ne permet pas d'avoir accès à du comptant. Les cartes du programme sont émises par PrivateBank et Trust Company en vertu d'une licence de Visa U.S.A. inc. Les cartes Visa<sup>®</sup> Hayward prépayées sont valides pour 12 mois après leur émission, jusqu'à la date « Valide jusqu'à » qui figure sur le devant de la carte. Les demandes qui ne respectent pas les conditions de cette offre seront refusées. Hayward Canada n'est pas responsable des demandes perdues, volées ou mal adressées. Des frais seront exigés pour réémettre des cartes de rabais. La reproduction, la vente ou l'échange de reçus de caisse servant de preuve d'achat sont interdits. Les demandes frauduleuses pourraient mener à des poursuites en vertu de la loi fédérale sur les fraudes postales. Vous devriez recevoir votre rabais dans un délai de huit semaines. Hayward ne pourra pas honorer les rabais reçus après le 31 octobre 2022. Hayward se réserve le droit de modifier ou d'annuler cette offre sans préavis. Si vous avez des questions concernant le solde, les transactions, les différends avec les commerçants, les procédures de retour ou toute autre question, appelez au 1 866 230-3809 ou visitez [www.prepaidcardstatus.com](http://www.prepaidcardstatus.com). Vous pouvez joindre un agent 24 heures sur 24. Aucun relevé périodique ne sera émis pour votre carte. Hayward se réserve le droit de modifier ou d'annuler cette offre sans préavis.

 **HAYWARD**  
Nous fabriquons mieux<sup>®</sup>

# RABAIS COMMERCIAUX 2022

200\$  
RABAIS

REPLACEZ TOUT CHAUFFE-PISCINE AU GAZ PAR UN CHAUFFE-PISCINE AU GAZ DE HAYWARD ET RECEVEZ UN RABAIS

POUR DES ACHATS ET DES INSTALLATIONS FAITS ENTRE LE 1ER MARS 2022  
ET LE 30 SEPTEMBRE 2022.

## Grille de rabais commerciaux

### CHAUFFE-PISCINE AU GAZ

Remplacez tout chauffe-piscine au gaz par un chauffe-piscine au gaz de Hayward et recevez un rabais

PRODUIT	SKU	RABAIS COMMERCIAUX
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H150FDN H150FDP	200 \$
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H200FDN H200FDP	
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H250FDN H250FDP	
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H300FDN H300FDP	
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H350FDN H350FDP	
Chauffe-piscine au gaz de Universal H-Series	H400FDN H400FDP	
Chauffe-piscine au gaz de Universal HC	HDF400	

Certaines conditions d'admissibilité s'appliquent.

**AFIN DE RECEVOIR VOTRE REMISE, VOUS DEVEZ ENVOYER LES DOCUMENTS SUIVANTS :**

- (a) Le coupon de rabais dûment rempli
- (b) Preuve d'achat du consommateur, avec numéro de série du NOUVEAU appareil de chauffage
- (c) La plaque signalétique originale du chauffe-piscine au gaz remplacé
- (d) Une copie du formulaire d'enregistrement en ligne de la garantie DÛMENT rempli

.....  
Cette offre s'applique exclusivement aux spécialistes du service.  
.....

### POSTEZ À :

Hayward Heater Bounty Rebate  
2880 Plymouth Drive  
Oakville, ON L6H 5R4



.....

Veillez conserver dans vos dossiers une copie de tous les documents soumis. Toute demande ainsi que les documents soumis deviendront la propriété de Hayward Canada Inc. Cette offre s'applique exclusivement aux spécialistes du service. Ni les distributeurs ni les consommateurs ne sont admissibles à cette promotion. Une adresse valide doit être fournie. Le vol, le détournement, la reproduction, la vente ou l'achat de ce formulaire est interdit. Cette offre n'est valide qu'au Canada et l'achat doit se faire auprès d'un distributeur autorisé de Hayward. Aucun rabais ne sera effectué sans que tous les documents requis ne soient soumis. Ceci comprend : (a) le coupon de remise dûment rempli, (b) une copie du reçu de vente à l'utilisateur final, avec numéro de série du nouveau appareil de chauffage, (c) la plaque signalétique originale de la thermopompe remplacée ou du chauffe-piscine au gaz remplacé et (d) une copie du formulaire d'enregistrement en ligne de la garantie dûment rempli. L'offre est nulle là où elle est taxée, restreinte ou interdite. Toute taxe de vente canadienne applicable (exemple: taxe sur les produits et les services, taxe de vente du Québec et taxe de vente harmonisée) est incluse dans la valeur du rabais. Hayward n'est pas responsable en cas de perte ou de retard dû à la poste, ni dans le cas où le coupon de remise serait envoyé à une adresse autre que celle figurant au verso de ce coupon. Toute demande de remise doit être faite dans l'année qui suit la date d'achat. Cette offre ne s'applique qu'aux achats faits entre le 1 mars 2022 et le 30 septembre 2022. Le paiement de la remise ne pourra se faire pour des achats effectués en dehors des dates du programme. Les demandes de rabais doivent être postées au plus tard le 30 novembre 2022, le cachet de la poste faisant foi. Veuillez prévoir de 6 à 8 semaines pour le paiement. Cette offre ne peut être combinée avec aucun autre programme, coupon, remise ou offre de Hayward. Hayward se réserve le droit de modifier ou d'annuler cette offre sans préavis. Hayward ne pourra procéder aux remises si reçues après le 30 novembre 2022. **Numéros de produit admissibles :** H150FDN/FDP, H200FDN/FDP, H250FDN/FDP, H300FDN/FDP, H350FDN/FDP, H400FDN/FDP, HDF400. Hayward se réserve le droit de modifier ou d'annuler cette offre sans préavis.

 **HAYWARD**<sup>®</sup>  
Nous fabriquons mieux<sup>™</sup>